
PROTOKÓŁ NR LXVI/2023 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 31 marca 2023 r. 

z sesji 

Na podstawie § 21 Statutu Gminy Jeżowe ( DZ.U  z 2018, poz.4619) sporządza się urzędowy zapis 
przebiegu obrad sesji. 

1) Otwarcie sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe Pan M. Koc otworzył sesję i powitał zgromadzonych radnych oraz 
zaproszonych gości. 

2) Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- W obradach uczestniczyli: Wójt gminy Pan M. Stępak, Zastępca Wójta Gminy PanM. Wasyliszyn, 
Sekretarz Gminy Pan S. Szot, Skarbnik Gminy Pan W. Łach, Radca Prawny ?Pan T. Kida, Kierownik 
referatu Gospodarki Komunalnej Pani D. Zaguła, radni i sołtysi gminy Jeżowe. W obradach 
uczestniczyło 15 radnych. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad ( zał nr 1) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Porządek przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku 
obrad. W głosowaniu porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - głosowało 15 radnych ( zał nr 2) 

4) Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. 

- Protokół został opublikowany w bip Jeżowe oraz wyłożony w biurze rady gminy. Nie wniesiono uwag 
do protokołu. Protokół został  przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres między sesjami. 

- Informacje przedstawił Wójt Gminy Pan M. Stępak i stanowi ona załącznik do protokołu (zał nr 3) 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres miedzy sesjami. 

- w omawianym okresie obradowały: 

- Komisja Rewizyjna w dniu 23.03.2023 

- Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska w dniu 
21.03.2023. 

7) Podjecie uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy mienia gminnego na okres 3 lat 
(LXVI/441/23) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do projektu uchwały. 

- Radny E. Koc zapytał kim jest dzierżawca. 

- Radny J. Głuszak zapytał do kiedy będzie obowiązywała dzierżawa. Zaproponował aby dzierżawa 
obowiązywała do końca roku kalendarzowego. 

- Radny E. Ciak stwierdził, że jeśli dzierżawca  zwraca się o przedłużenie  to powinien on się radzie 
przedstawić. 

- Radca Prawny wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o gospodarowaniu nieruchomościami wszelkie sprawy 
z tym związane należą do kompetencji wójta. Rada wyraża zgodę Wójtowi. Rada wyraża zgodę 
nie dzierżawcy lecz Wójtowi na wydzierżawienie.Jeśli chodzi o wskazanie w uchwale danych 
osobowych dzierżawcy to przepisy tego nie wymagają. 

- Radny E. Ciak stwierdził, że skoro Rada Gminy tworzy prawo lokalne to  ma ona prawo znać 
dzierżawcę. 
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- Pani D. Zaguła  dodała, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. Teraz 
obowiązuje umowa do dnia 12 maja i w tej dacie zawrzemy kolejną umowę, która będzie kontynuacją tej 
umowy. 

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 4) 

8) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej w miejscowości Jeżowe ( LXVI/442/23) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radny E. Ciak stwierdził, że nazwa ulicy jest brzydka i nie powinna być nadana. 

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15. Za pzryjeciem 
uchwały glosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu ( zał nr 5) 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości 
gruntowych położonych w Jeżowem ( LXVI/443/23) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do projektu uchwały. 

- Radny J. Głuszak zapytał, czy jeżeli dla działki nie jest założona księga wieczysta to może być ona 
sprzedana. 

- Radca Prawny wyjaśnił, że nie ma przeciwwskazań. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 6) 

10) Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy Jeżowe na rok 2023 (LXVI/444/23) 

- Projekt uchwały został odczytany i wyjaśniony przez Skarbnika gminy Jeżowe. 

- wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. głosowało 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 7) 

11) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez gminę Jeżowe prowadzenia zadania publicznego ( 
LXVI/445/23) 

- Przewodniczący Rady Gminy pan M. Koc przedstawił uchwałę przyjętą przez Powiat niżański 
w sprawie powierzenia Gminie Jeżowe prowadzenia zadania publicznego. Następnie przedstawiony 
został projekt uchwały przygotowany przez Urząd Gminy. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusje do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radna B. Fusiek zapytała jakie koszty poniesie Powiat niżański a jakie gmina Jeżowe. 

- Radny J. Głuszak zapytał jaki odcinek będzie obejmowało to zadanie. 

- Radny A. Kołodziej zapytał jaki będzie zakres tego zadania. 

- odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. Jest uruchomiony rządowy program i te zadania możemy 
przeprowadzać razem z Powiatem Niżańskim . To finansowanie polega na tym, że my składamy 
wniosek. Dofinansowanie będzie w granicach 60% natomiast co do reszty  kosztów to zostaną one 
doprecyzowane w porozumieniu. długość budowanego odcinka chodnika to około 500 m. Wartość 
zadania to około 390 tys zł. 

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta ( 
zał nr 8) 

12) Wolne wnioski i zapytania. 

- Radny J. Głuszak podziękował za życzenia świąteczne. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 50B52ACB-110C-4C30-B49E-AF09DAA45100. Uchwalony Strona 2



- Sołtys J. Sudoł zapytał o przebudowę drogi koło Romanka. Złożył  jakiś czas temu wniosek o przejęcie 
tej drogi przez Powiat i do tej pory nie ma odpowiedzi. Następnie  zapytał o kwestię budowy drogi 
osiedlowej w Jacie. Zapytał również o sprawę budowy ścieżki rowerowej a także o wycinkę brzozy przy 
szkole w Jacie. 

- Radna G. Szostecka zwróciła się z prośbą o wyrównanie ziemią parkingu przy szkole w Jacie oraz 
wyrównanie terenu przy Orliku. 

- Radny E. Ciak przypomniał o sprawie  przeniesienia słupa elektrycznego, który znajduje się na środku 
placu parkingowego  przy stadionie w Sójkowej. 

- Sołtys T. Fila podniósł sprawę  małego parkingu przy szkole w Jacie. 

- Sołtys J. Sudoł stwierdził, że parking jest tymczasowy i spełnia swoje funkcje. 

- Na pytania radnych i sołtysów odpowiedzi udzielał Zastępca Wójta gminy Pan M. Wasyliszyn. 

- W sprawie przejęcia drogi koło Romanka to czekamy na odpowiedź Starosty. W tym momencie 
realizowany jest temat drogi w Zalesiu, którą Samorząd naszej gminy przekazał powiatowi. Powiat  
złożył wniosek na realizacje tej drogi i czeka na rozstrzygniecie tego konkursu. Droga koło Romanka jest 
niejako kontynuacją tej drogi i Samorząd Powiatowy musi podjąć jakąś decyzję.Jeśli chodzi o drogi 
osiedlowe w Jacie to na ten moment mamy wstępną wycenę. Zrobiliśmy wstępną wycenę. Jeśli chodzi 
o zaprojektowanie i wykupy gruntów to może zamkniemy się w milionie złotych. Mamy te zadania 
zaplanowane w budżecie i będziemy chcieli przystąpić do projektowanie. Na ostatniej sesji pojawiła się 
kwestia wykonania drogi dojazdowej do przepompowni. Może się okazać, że trzeba się będzie 
zdecydować na któreś zadanie. Jeśli chodzi o rozstrzygniecie przetargu  na ciąg pieszo rowerowy to 
wpłynęły 2 oferty. Budżet na to zadanie jaki posiada gmina to 5mln 40 tyś a najniższa kwota oferowana 
w przetargu to 6 mln 946 tyś. Teraz jest kwestia jak podejdziemy do tematu. Brakujące 2 mln to kwota 
poza naszym zasięgiem. wystąpimy z wnioskiem do Marszałka województwa o dołożenie brakującej 
kwoty. Jeśli nie dojdzie do tego to będziemy zmuszeni do ogłoszenia nowego przetargu. W kwestii 
brzozy to musimy ją ściąć ze zwyżki. Zgodę na ścinkę mamy więc jest to tylko kwestia dopracowania.W 
sprawie przeniesienia słupa  w Sójkowej to zwrócimy się do zakładu energetycznego i może we własnym 
zakresie zakład energetyczny to wykona. 

- Radna G. Szostecka wypowiedziała się w kwestii  ciągu pieszo- rowerowego. 

- Sołtys J. Sudoł zapytał czy nie można ogłosić przetargów na poszczególne odcinku. 

- Zastępca wójta wyjaśnił, że  na to zadanie Gmina pozyskała środki z Programu Polski Ład, który to miał 
swoje wytyczne i musieliśmy się podporządkować na narzucone nam wytyczne. Każdy program ma 
swoje zasady. Na ten moment jesteśmy po pierwszym przetargu. Teraz nastąpiły zmiany w Programie 
Polski Ład i będziemy prowadzić rozmowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego i może uda się coś 
w tej promesie zmienić. 

13) Zamknięcie obrad. 

- wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął LXVI nadzwyczajną sesję 
Rady Gminy Jeżowe. 

- Protokołowała Renata Krawiec. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LXVI nadzwyczajna sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 
radnych, natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka  
15.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
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Na sesji “LXVI nadzwyczajna sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 
radnych, natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  31.03.2023 09:03:20  

2. Bogdan Bednarz  31.03.2023 09:03:21  
3. Krzysztof Borek  31.03.2023 09:03:17  
4. Eugeniusz Ciak  31.03.2023 09:03:22  
5. Barbara Fusiek  31.03.2023 09:03:16  
6. Józef Głuszak  31.03.2023 09:03:19  
7. Edward Koc  31.03.2023 09:03:20  
8. Marian Koc  31.03.2023 09:03:25  
9. Andrzej Kołodziej  31.03.2023 09:03:19  

10. Roman Łyko  31.03.2023 09:03:17  
11. Henryk Olko  31.03.2023 09:03:16  
12. Jacek Puzio  31.03.2023 09:03:22  
13. Józef Szewc  31.03.2023 09:03:37  
14. Grażyna Szostecka  31.03.2023 09:03:23  
15. Bogdan Świątek  31.03.2023 09:03:19  
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Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 31.03.2023 09:05:27 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer LXVI/441/23 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku  trybu przetargowego i przedłużenie 
dzierżawy mienia  gminnego na okres 3 lat” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 31.03.2023 09:22:13 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer LXVI/442/23 “Uchwała w sprawie  nadania nazwy 
drodze gminnej w miejscowości Jeżowe” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 31.03.2023 09:26:13 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Eugeniusz Ciak      BRAK 
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Uchwała  numer LXVI/443/23 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie w trybie   przetargowym nieruchomości gruntowych 
położonych  w Jeżowem” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 31.03.2023 09:31:34 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer LXVI/444/23 “Uchwała w sprawie dokonania zmian  
w budżecie gminy Jeżowe na rok 2023” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 31.03.2023 09:57:25 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXVI/445/23 “Uchwała w sprawie  przyjęcia przez 
Gminę Jeżowe prowadzenia zadania publicznego” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 31.03.2023 10:04:09 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Grażyna Szostecka      BRAK 
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